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Vragen van het lid Boulakjar en Romke de Jong (beiden D66) aan de 
Minister voor Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening en de Staatssecretaris 
van Financiën over btw op zonnepanelen (ingezonden 21 april 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Kabinet wil per 2023 af van btw op 
zonnepanelen» van 20 april jl. waarin melding wordt gemaakt van een 
internetconsultatie over een wetsvoorstel voor het afschaffen van btw op 
zonnepanelen vanaf 1 januari 2023?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat niet alleen consumenten met een geschikt dak moeten 
profiteren van deze btw afschaffing? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Geldt de afschaffing van de btw op zonnepanelen ook voor consumenten die 
zich hebben verenigd in een postcoderoos omdat zij bijvoorbeeld geen eigen 
geschikte daken hebben? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de opgave wat betreft de energietransitie zo groot is, 
dat alle daarvoor geschikte daken in Nederland zoveel mogelijk vol gelegd 
moeten worden met zonnepanelen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Zou de inzet van de btw afschaffing dan niet verbreed moeten worden en ook 
moeten gelden voor bijvoorbeeld scholen, sportverenigingen en ziekenhui-
zen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat ook voor woningcorporaties en particuliere verhuur-
ders een btw-nultarief op zonnepanelen zou moeten gelden, zodat ook 
huurders profijt kunnen hebben van een lagere energierekening? Zo nee, 
waarom niet? 

1 NU.nl, «Kabinet wil per 2023 af van btw op zonnepanelen», 21 april 2022, www.nu.nl/economie/
6196165/kabinet-wil-per-2023-af-van-btw-op-zonnepanelen.html
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Vraag 7
Zou u de vragen zoveel mogelijk apart kunnen beantwoorden?
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